
 Årsberetning for kvinneutvalget 2024. 

 

Vi har haƩ 3 skyƟnger på riflebanen og 1 skyƟng på haglebanen. 
Kalkunmesterskapet gikk av stabelen på 200-meteren og en vinner ble kåret. Vi 
ser frem Ɵl neste mesterskap og skal uƞordre vinneren fra -24. 

Det har bliƩ en sammensveiset gjeng på disse skyƟngene og i løpet av 
jaktsesongen kunne vi invitere Ɵl 2 jaktdager på Berger. Vi hadde liƩ «stang ut» 
og det ble ingen fellinger, men vi hadde fine loser og hyggelig prat rundt bålet. 
Takk Ɵl grunneier Siw Berger for denne muligheten. 

Vi vet, fra andre skytebaner, at det ikke allƟd er så leƩ å være dame/jente på en 
skytebane. Jo yngre du er, jo større er sjansen for å få uønsket oppmerksomhet. 
Vi har, så langt jeg vet, aldri opplevd noe negaƟvt på vår bane, og det er jeg 
stolt av. Men, mange føler fortsaƩ at det er behov for liƩ ekstra støƩe og liƩ 
ƟlreƩelegging for å tørre å møte opp på banen. Derfor fortseƩer 
kvinnekontakten å Ɵlby egne dager på riflebanen og haglebanen for jenter. 

 

BudsjeƩ for 2025: 20 000 kr. 

 

 

Kvinnekontakt 

Janne Frellumstad-Gustavsen 


